
Protokol I f rå n å rsmöte m ed Göteborgs Bridgeförbund 2O24-LA-27

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: Söndagen den 27 oktober 2024, kl. 16.00

1. Upprop, godkännande av fullmakter samt fastställande av röstlängd

GBFs ordförande PaulJigberg öppnade mötet och häsade alla välkomna.

Följande klubbar var närvarande på mötet: BK Debut, BK Everfresh, Askims BK, BS Damernas, BK Lyx,

BK Lejonet, och BS 53.

Röstlängden fastställdes.

2. Föredragningslista

Den på hemsidan anslagna och på mötet utdelade föredragningslistan godkändes.

3. Val av ordförande frir mötet

Sigvard Sundelid föreslogs och valdes till ordfdrande.

4. Val av sekreterare för mötet

Alf Börjesson föreslogs och valdes till sekreterare.

5, Val av två justeringspersoner att jämte ordföranden justera protokollet

lrene Svensson och Bo Larsson föreslogs och valdes.

6. Fråga om årsmötets behöriga utlysande

Alf Börjesson berättade om kallelse per e-post och anslag i Bridgens Hus. Mötet befanns vara

behörigt utlyst.

7 Styrelsens berättelser

A. Styrelsen och dess arbete

PaulJigberg gjorde en utförlig genomgång av den iförväg utskickade beskrivningen av styrelsen och

dess arbete. Följande punkter noterades.
* Antalet medlemmar har minskat beroende på att Kungsbacka BK har gått över till Hallands BF.

* Samarbetet med klubbarna utanför Bridgens Hus behöver förbättras.
* Samarbetet mellan klubbarna i Bridgens Hus har förbättrats och detta har lett till att omfattningen

av spelet i Bridgens Hus har ökat med ca L0 %. Ligaspelet har under hösten ökat med 15 %, vilket är

av stor vikt för GBFs ekonomi.
* Spel for nya spelare under lugna former och begränsat antal brickor finns nu vid tre tillfällen per

vecka i Bridgens Hus. Detta bedöms vara en avgörande förutsättning för att det totala spelets

omfattning successivt skall kunna öka.
* Arnes Bridgeskola har förvärvats av GBF och tack framförs till de klubbar, som genom lån till GBF

har bidragit till finansieringen.
* Det viktiga samarbetet mellan Bridgeskolan och GBF/klubbarna i Bridgens hus har intensifierats när

Pelle Sjöberg fick förtroendet att förvalta arvet efter Arne Larsson. GBF arbetar för att få nya elever

till kurserna och Pelle ger tillbaka genom att underlätta slussningen från kurser till
tävlingsverksamhet.
* Toaletterna i Bridgens Hus har renoverats och tack framförs till dem, exempelvis Bridgens Vänner,

Föreningen Bridgens Hus och Essity, som har bidragit till finansieringen.
* En stortävling med 84 deltagande par genomfördes 31 augusti - en tävling där Arne Larsson skulle

avtackas för sin viktiga insats under många år. På grund av sjukdom kunde han inte vara med. Ett nytt

försök kommer att göras 7 december.



* Björn Olofsson framförde ett stort tack till BK Debut, som har arrangerat den trevliga vår- och

höstcupen i samarbete med Rolfs Flyg och Buss.

Rapporten godkändes och lades till handlingarna.

B. Tävl i ngssäsongen 2023-2024

Ylva PWkkö hade skrivit en rapport, som beskrev tävlingsverksamheten (DM-tävlingar +

Göteborgsligan) under det gångna verksamhetsåret. Paul pekade särskilt på framgången för Debut-

paret Malin Öberg och Martin Norbäck Olivers, som segrade i klassen SM för nybörjare.

Rapporten godkändes och lades till handlingarna.

C. Årsbokslut för det gångna verksamhetsåret

Tomas Andgren hade iordningställt en resultat- och balansräkning. Trots kostnaderna för

toalettrenoveringen har verksamheten gått med ett överskott på 25000 kronor.

Rapporten godkändes och lades till handlingarna.

8. Revisorernas berättelse

Revisorernas berättelse, som anslagits på hemsidan, lästes upp av Sven-Olof Jarkvist. Av denna

framgic( att revisorerna rekommenderar, att den av styrelsen överlämnade balansräkningen skall

godkännas och styrelsen därför bör beviljas ansvarsfrihet för det gångna året. Han berättade om det

gedigna material, som Tomas hade ställt till förfogande vid revideringen, och bad att få framföra sitt

stora tack till Tomas for det omfattande arbete han lagt ner under året. Årsmötet instämde i detta

tack.

9. Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret.

10. Styrelsens förslag till budget för påbörjat verksamhetsår

Tomas hade gjort ett förslag till budget, där han siktar på ett överskott på 50000 kronor.

Alf tyckte att det hade varit intressant att jämföra med föregående års budget och Tomas lovade

göra det nästa år. Fråga ställdes om BK Lagspelet är med och delar på hyreskostnaderna. Svaret blev

ja.

11. Årsavgift för kommande verksamhetsår

Avgiften till GBF bibehålls på 60 kronor per år.

L2. Behandling av i stadgeenlig tid inkomna motioner

lngen motion hade inkommit.

13. Ärenden som styrelsen önskar behandla på mötet

lnga förslag från styrelsen förelåg.

14.Val av ordförande för GBF

Paul Jigberg föreslogs av valberedningen och valdes för ett år.

15. Fastställande av antalet och val av övriga ledamöter i den nya styrelsen

Antalet ledamöter blir 5. Alf Börjesson föreslogs och valdes på 2 år.

Tomas Andgren, Ylva Pykköö, Sigvard Sundelid och Anita Lansvik kvarstår ytterligare ett år.

1"6. Val av styrelsesuppleanter

Gunnel Montgomery och Mats Björkin föreslogs och valdes för en period av ett år.

17.Val av revisorer och revisorssuppleant

Sven-Olof Jarkvist och Ulla Hjalmarsson föreslogs som revisorer och Marianne Fagerby som

suppleant. Förslaget godkändes.



18. Val av valberedning

Sara Wrige, Klas-Göran Lundin och Gunnar Östgård Olsson föreslogs och godkändes av årsmötet.

19. Övergripande verksamhetsplan för nyss påbörjat verksamhetsår

Paul Jigberg hade skrivit en plan, som hade funnits på hemsidan under några veckor. Han gick inte

igenom denna, men den blev godkänd och styrelsen får i uppdrag att arbeta efter den.

20. Fastställning av eventuella aruoden

lnga arvoden föreslogs.

21. Ombud vid SBFs riksstämma

PaulJigberg utsågs med Staffan Lindahl som reserv.

22. övriga ärenden

lrene Svensson undrade hur det kommer att gå med kafeterian. Paul kunde meddela att diskussioner

förs med Christer Törnqvis! som står som ansvarig i det avtal som skrevs under i somras. Ärendet har

haft en märklig utveckling eftersom kafeterians personal fick besked om uppsägning till 1 november

utan att GBF hade fått någon information om att Törnqvist ville säga upp kontraktet. Paul, Sigvard

och Gunnel hanterar frågan för GBFs räkning.

23. Årsmötets avslutande

Mötesordförande Sigvard Sundelid tackade de närvarande för aktivt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet Justeras Justeras I
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